

輔導科 107 年度 4 月份教化藝文活動看板

1. 三月份文康競賽~「環保作品創意比賽」

Art and Cultural Competition in March “Creative Recycling Works Competition”

4 月 1 日舉辦三月份文康競賽~「環保作品創意比賽」，共計有 9 個單位 18 名收容人報名參加，經比賽評分後，第一名為義二班(1)，第二名為調心班，第三名為義二班(2)。

The center held the creative recycling works competition of the March in April 1. There are 18 inmates from 9 units joining the game.

The result of this competition is the following: the first place is the Yi 2 class, the second place is the class of the adaptation and psychological guidance phase, and the third place is also the Yi 2 class.

相關照片



相關照片





2. 「無毒人生 精彩萬分」反毒教育活動

Anti-Drugs Activity “Life Without Drugs, Life With Colors”

4月12日下午，佛教慈濟慈善事業基金會於中山堂舉辦「無毒人生 精彩萬分」反毒教育活動，由所長主持，來賓共51位，一教區共216名收容人參加。

In the afternoon of April 12, Tzu Chi Foundation held the anti-drug activity “Life without drugs, life with colors”. There are 51 members of the Tzu Chi Foundation and 216 inmates attending the activity under the hosting of the Superintendent.

相關照片



相關照片





3. 四月份文康競賽~「趣味競賽-眾星拱月」

Art and Cultural Competition in April “Carnival games”

4月13日下午，於中正堂舉辦四月份文康競賽~「趣味競賽-眾星拱月」，共計有12個單位48名收容人報名參加，經比賽評分後，第一名為炊場，第二名為義二班，第三名為營繕隊。

The center held the art and cultural competition of the April in the afternoon of April 13. There are 48 inmates from 12 units joining the game. The result of this competition is the following: the first place is the cooking unit, the second place is the Yi 2 class, and the third place is the construction unit.

相關照片

相關照片



4. 「口腔保健-如何擁有健康的牙齒」專題演講

The Speech: Dental Care “How to Maintain Healthy Teeth”

4月16日下午，本所於平一班舉辦「口腔保健-如何擁有健康的牙齒」專題演講，由顏蔚吟心理師主持，台大臨床牙醫研究所陳敏慧醫師主講，共65名收容人參加。

Doctor Min-hui Chen came and gave a speech “Dental Care- How to Maintain Healthy Teeth” to the Ping 1 class in the afternoon of the April 16. There are 65 inmates attending the speech under the hosting of the clinical psychologist Wei-Yin Yan.

相關照片

相關照片

